
2024-2025 YILI AR-GE TOPLANTISI –I-  

(25 EYLÜL 2024) 

 

Yer:  Müdür odası  

Zaman:  12:10-13.00 

Katılımcılar: Gönüllü öğretmenlerimiz , idareciler ve memur. 

 

 

GÜNDEM MADDELERİ 

 

 Öğrenci davranışını geliştirme 

 Akademik başarı artışı 
 Projeler 

 Okulun sorunları 
 Öneriler  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

KARARLAR 

Toplantı 25.09.2025 tarihinde saat 12.10’da öğretmen, idareciler ve memur dahil toplam 12 kişinin 
katılımı ile gerçekleşmiştir. Toplantıda alınan tavsiye niteliğindeki kararlar aşağıda belirtilmiştir. 

Öğrenci davranışını geliştirme 

Davranış kuralları oluşturulmalı ve kararlılıkla uygulanmalı, kılık kıyafet kurallarında 

uygulamada birlik sağlanmalı, mümkün mertebe kurallar sınıfta öğrencilerle birlikte 

oluşturulmalıdır. Kuralların uygulanmasında öğretmenlerin tutarlı olması önemlidir. Davranış 
kurallarının yerleşmesinde oyun-yarışma vs.den de yararlanılması ve bir sonraki Ar-Ge 

toplantısına kadar bu konuyla ilgili araştırma yapılması ve araştırma sonuçlarının Ekim ayı 
toplantısında tartışılması kararlaştırılmıştır. 

Akademik başarı artışı 

 Soru çözme yarışmasının yapılması ve bununla ilgili olarak tüm 8. Sınıf LGS ders öğretmenleri 
ile toplantı yapılması ve proje komisyonunun oluşturulması kararlaştırılmıştır. 

 8. Sınıf motivasyon toplantılarının yapılmasına devam edilmesinin faydalı olacağı belirtildi. 
 

Projeler 

Her yer geridönüşümle  her yer kütüphane projesinin bu yıl uygulanması ve her dersten en az 

bir proje görevinin bu projeye katkı getirecek şekilde verilmesi kararlaştırılmıştır. 
 Kitap okuma saati projesinin devam ettirilmesi kararlaştırılmıştır. 
 8. sınıflara yönelik soru çözme projesinin uygulanması kararlaştırılmıştır. 
 Erasmus K-2 projesinin bu ay yapılacak olan Litvanya çalışması ile ilgili kısa bilgilendirme 

yapılmış, görevli iki öğretmenimizin dönüşte uygulamalar hakkında bilgi vermesi istenilmiştir. 

Okulun sorunları 

 Okulun en acil sorununun güvenlik olduğu ve bu kapsamda güvenlik görevlisi tutmak için 
gerekli yasal taleplerin yapıldığı, okul güvenlik kameralarının yenilenmesi için girişimlerde 
bulunulduğu ve tekrar yüzyüze talep edileceği belirtildi. 

 Öneriler 
Okul disiplin kurulunun etkili çalıştığını öğrencilerin fark etmesi gerektiği, kuralların 
öğrencilere çok iyi anlatılıp tutarlı şekilde uygulanması gerektiği belirtildi. 

 Diğer konular 

Sınıf kütüphanelerinin onarımı için maliyet araştırması yapıldığı, yine 5. Sınıfların öğrenci dolapları için 
veli toplantısında görüşüleceği belirtildi. Okul güvenliği için de nöbetçi öğretmenlerin görevlerini tam 
olarak yerine getirmelerinin önemi belirtilmiştir. 

 



 

 

Gelecek toplantıda araştırılacak konular: 

 Davranış oyunları-yarışması-etkinliği vs. 
 Geridönüşümlü kütüphane projesi için araştırma 

   

 


